
Bardejov pokračuje v revitalizácii priemyselného
parku

Author: SITA / jup | Published: 20.04.2012

Podmienku investora, aby mesto Bardejov začalo do Veľkej noci s ďalšími prácami na revitalizácii hnedého
priemyselného parku v areáli bývalého podniku JAS, radnica splnila. Podľa primátora Bardejova Borisa
Hanuščaka majú od riadiaceho orgánu, ktorým je ministerstvo hospodárstva, povolené stavať do výšky 75 %
celkových oprávnených nákladov.

Po zmene rozpočtu projektu a následných kontrolách im rezort hospodárstva uvoľnil takmer 1,2 mil. €, čo
je s doteraz preinvestovanými financiami povolená hranica 75 % projektovaných peňazí. Celkové oprávnené
náklady na revitalizáciu predstavovali pri schválení projektu v roku 2009 sumu 9,7 milióna €, z toho 5 %
kofinancuje mestská samospráva.

Hanuščak potvrdil, že mesto má 3 investorov, z toho dvaja podnikajú v obuvníckom priemysle. „Jeden z
nich – významná nemecká firma – tu chce okrem šitia obuvi vybudovať aj logistické centrum. V priebehu 2
až 3 rokov by tu malo vzniknúť okolo 500 nových pracovných miest,“ povedal primátor Hanuščak s tým, že
celú sumu 1 mil. eur majú krytú v mestskom rozpočte a do konca roka ju chcú preinvestovať.
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